
Zápisnica z 27. zasadnutia OZ 8.11.2022 

 

Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Ing. Ján Borovský. Zasadnutia sa zúčastnili 7 poslanci, 
hlavná kontrolórka a traja hostia. Starosta obce privítal prítomných a otvoril zasadnutie. 
Program: 
 
1./ Otvorenie 
 
2./ Určenie overovateľov zápisnice – Varga, Švec 
 
3./ Zhodnotenie volieb -  
 
4./ Informácia o investičných akciách –  
 

5./ Rôzne -  
 
6./ Záver 
Program zasadnutia bol schválený.  
 
2./ Určenie overovateľov zápisnice – Varga, Švec 
 
3./ Zhodnotenie volieb –  
- účasť voličov bola 64,09%  
 
KANDIDÁTI NA STAROSTU 
- Rastislav Ferkanin – 39,55% - NEKA 
- Ing. Ján Borovský – 35,88% - SMER – sociálna demokracia 
- RNDr. Rastislav Serbin – 11,30% - SME RODINA 
- Ing. Vladimír Hvasta – 9,04% - Hlas – sociálna demokracia 
- Mgr. Peter Serbinčík – 4,24%  NEKA. 
 
ZOZNAM ZVOLENÝCH POSLANCOV 
Ing. Juraj Leškanič – 124 hlasov -  KDH 
Jaroslav Štefanko – 120 hlasov - KDH 
Ing. Miroslav Koreň – 101 hlasov -  KDH 
Jaroslav Mihuc – 94 hlasov -  SMER – sociálna demokracia 
Ing. Ján Borovský –  - 88 hlasov - SMER – sociálna demokracia 
Ing. Jozef Jurko – 27 hlasov -  SMER – sociálna demokracia 
Ing. Tomáš Kolesár – 26 hlasov - SME rodina  
Dosluhujúci starosta zablahoželal víťazovi volieb a zaželal mu veľa spokojných voličov. 
Uvedené zobrali prítomní poslanci na vedomie. 
 
 
4./ Informácia o investičných akciách –  

- starosta obce informoval poslancov a prítomných hostí o stave Rekonštrukcie 
verejných priestranstiev – rekonštrukcia chodníkov Nová a Lipová ulica. Zhotoviteľ 
ukončil práce na chodníkoch a vjazdoch a pracuje na pokládke priekopy. Vzhľadom na 



sústavne zmeny počas realizácie nie je ochotný robiť pokládku na križovatke Lipová 
a Nová ulica. Sťažuje sa na zvýšené náklady.  

 
- Materská škola – začiatok prác sa odsúva z dôvodu zosúladenia termínu s možnosťou 

čerpania pridelených investičných finančných prostriedkov. K dnešnému dňu nebolo 
odkontrolované verejné obstarávanie a teda ani nie je možné začať stavbu. Veríme, že 
kontrola bude každú chvíľu ukončená. Snahou je, aby sa v roku 2022 zrealizovala 
kompletne spodná stavba. Starosta prejednával zmenu kúrenia na kompletne podlahové 
kúrenie, no projektant nedoporučil túto zmenu, z hygienických dôvodov. Podlahové 
kúrenie bude len herni. 
 

- Poľné cesty – pripravuje sa podanie žiadosti na poľné cesty a spoločné opatrenia a 
zariadenia. Pracuje sa na doplnení projektov pre vodozádržné opatrenia a prehodnocujú 
sa rozpočty na pripravované stavby. V rámci Veľkého Ruskova sa má zrealizovať P10, 
P11, P2. Má sa vysadiť sprievodná zeleň a vybudovať vodozádržné opatrenie na 
Kišdebre. V rámci Malého Ruskova sa plánuje zrealizovať cesta „Za záhradami“ a „ Pri 
Plechoticiach“, výsadba sprievodnej zelene a vodozádržné opatrenia na Fizeške. Rozsah 
prác bude upravený podľa pridelených investičných prostriedkov. 

 
- Kanalizácia Malý Ruskov – bola podaná žiadosť na kompletné dokončenie diela 

v hodnote 572.000€. Je reálny predpoklad získania týchto finančných prostriedkov a teda 
aj samotnej realizácie kanalizácie v časti Malý Ruskov v roku 2023. 
 

- Starosta obce informoval o následnej kontrole na „Rekonštrukcia KD Malý Ruskov“, 
ktorá sa má vykonať 21.11.2022. Následne 22.11.2022 sa má vykonať kontrola SIEA na 
tepelné čerpadlá v kultúrnom dome vo Veľkom Ruskove. 
 

- Ďalej starosta obce informoval, že dostal informácie z Matice Slovenskej o zabezpečení 
finančných prostriedkov na stavbu pamätníka Štefanovi Boleslavovi Romanovi. Obec má 
v tejto súvislosti pripraviť priestor, kde bude dané dielo zrealizované. Starosta obce 
pripomenul, že je pripravený projekt úpravy priestoru pred cerkvou, kde by sa to dalo 
zrealizovať s tým, že samotné okolie – priestor pred cerkvou sa zrealizuje neskôr. 
 

- Rekonštrukcia kultúrneho domu vo Veľkom Ruskove – rekonštrukcia má zahŕňať 
hlavne izoláciu budovy, vrátane výmeny výplňových konštrukcií za prvky s vyššou 
tepelnou izoláciou. Rekonštrukcia kúrenia a  podláh budovy a výmena strešnej krytiny. 
Starosta obce informoval prítomných o výzve v rámci plánu obnovy bez spoluúčasti, kde 
je možné urobiť kompletnú rekonštrukciu KD, z toho dôvodu obec začala verejné 
obstarávanie zhotoviteľa PD. Žiadosť bude podávaná v nasledujúcom mesiaci. Je 
potrebné pripraviť všetky podklady tak, aby bola zabezpečená úspešnosť. Predpokladaná 
cena stavebných prác činí cca 850 tisíc EUR. Cena projektu by mala byť 21 tisíc EUR 
s DPH , je to nárokovateľné, v rámci žiadosti. Starosta obce dal hlasovať, kto je za 
zapojenie sa do výzvy z plánu obnovy na rekonštrukciu KD.  
 

 
 



139  Navrhovat
eľ 

 Ferkanin Hvasta Kolesár Serbin Štefanko Švec Varga 

Zodpovedný  Za  x x x x x x x 

Termín.  proti        
Podpis 
starostu 

 Zdržal 
sa 

        

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zapojenie sa do výzvy z plánu obnovy na rekonštrukciu kultúrneho domu vo 
Veľkom Ruskove. 

 
 
5./ Rôzne 

- schválenie odmeny Jaroslavovi Štefankovi za údržbu internetu a obecného rozhlasu, 
ako aj za aktivity pri výsadbe a údržbe zelene v obci – po krátkej diskusii a navrhnutej 
odmene vo výške 2500 € v hrubom, dal starosta obce hlasovať. 

140  Navrhovat
eľ 

 Ferkanin Hvasta Kolesár Serbin Štefank
o 

Švec Varga 

Zodpovedný  Za  x x x x   x x 

Termín.  proti        
Podpis 
starostu 

 Zdržal 
sa 

    x    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje odmenu Jaroslavovi Štefankovi za údržbu internetu a obecného rozhlasu, ako aj 
za aktivity pri výsadbe a údržbe zelene v obci vo výške 2500€ v hrubom.  

 
 
– prejednanie čerpania dovolenky dosluhujúcemu starostovi, resp. preplatenie nevyčerpanej 
dovolenky - starosta obce povedal, že viacerí poslanci požadujú, aby nečerpal dovolenku 
a v tomto kritickom čase zotrval v práci, s cieľom maximálnej možnej miere dotiahnuť 
rozpracované projekty. 
Z tohto dôvodu je nutné odsúhlasiť preplatenie nevyčerpanej dovolenky. Starosta ešte 
pripomenul, že na tom netrvá, rád zostane doma až do ustanovujúcej schôdze. Následne dal 
hlasovať, kto je za preplatenie dovolenky. 

141  Navrhovat
eľ 

 Ferkanin Hvasta Kolesár Serbin Štefank
o 

Švec Varga 

Zodpovedný  Za   x x x x  x x 

Termín.  proti        
Podpis 
starostu 

 Zdržal 
sa 

x        

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje preplatenie nevyčerpanej dovolenky dosluhujúcemu starostovi. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



– poslanec Serbin navrhol, aby odchádzajúcemu starostovi bolo schválené jednorázové 
navýšenie odmeny z pôvodných 40% na  60% za vykonanú prácu v uplynulom období. Starosta 
dal o tomto bode hlasovať. 

142  Navrhovat
eľ 

 Ferkanin Hvasta Kolesár Serbin Štefank
o 

Švec Varga 

Zodpovedný  Za   x x x x  x   

Termín.  proti        
Podpis 
starostu 

 Zdržal 
sa 

x       x 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje odmenu vo forme jednorázového navýšenia jeho mzdy z pôvodných 
40% na 60%  dosluhujúcemu starostovi funkčného platu. 

 
- Starosta obce navrhol, aby zastupiteľstvo v terajšom zložení, vrátane zamestnancov, 

tak ako bolo zvykom, stretnúť sa ešte na pracovnom posedení 16.11.2022. Navrhol 
Grand Bari vo Veľkej Bare. 

143  Navrhovat
eľ 

 Ferkanin Hvasta Kolesár Serbin Štefank
o 

Švec Varga 

Zodpovedný  Za x   x x x  x x  

Termín.  proti        
Podpis 
starostu 

 Zdržal 
sa 

  x        

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje pracovné stretnutie poslancov a zamestnancov obce v Grant Bari vo Veľkej Bare. 
 
 

6./ Záver - Keďže zo strany poslancov neboli žiadne pripomienky, starosta sa poďakoval 
prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

 
Overovatelia zápisnice –  

Ing. Martin Varga -   ................................................. 
 
RNDr. Vladimír Švec -      ................................................ 
 

 


